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Protokół nr VII/2007 

z Sesji Rady Gminy w Krzemieniewie 

w dniu 19 czerwca  2007 r. 

 
 

                 Sesja Rady Gminy w Krzemieniewie odbyła się w dniu 19 czerwca  2007 r. o 

godz. 13oo w sali Urzędu Gminy w Krzemieniewie. 

Otwarcia obrad  dokonał Przewodniczący Rady Stanisław Osiegłowski, który serdecznie 

powitał obecnych radnych a w imieniu Rady zaproszonych gości:  Andrzeja Pietrulę – Wójta 

Gminy, Dorotę Andrzejewską – Skarbnika Gminy, Longinę Szulc – Sekretarza Gminy , 

Ryszarda Patelkę – Zastępcę Wójta i Sołtysów (listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu). 

Przewodniczący - na podstawie listy obecności - stwierdził, że w obradach bierze udział 14 

radnych, zatem Rada jest władna do podejmowania uchwał. 

Wyjaśnił, iż jeden radny usprawiedliwił swoje spóźnienie na sesję. 

 

Zaproponował następujący porządek obrad : 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej Sesji. 

3. Zgłaszanie interpelacji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Krzemieniewo 

5. Podjecie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w obrębie wsi Krzemieniewo dla wprowadzenia 
terenu usług, obiektów produkcyjnych, składów i magazynów, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

gminy w latach 2007 – 2011. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad nabycia, zbycia i obciążenia 

nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż 
trzy lata. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Leszczyńskiemu w roku 2007. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia przez Gminę Krzemieniewo wkładów do 
Miejskiego Zakładu Oczyszczania sp. z o.o. z siedzibą w Lesznie. 

11. Podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego 
Centrum Kultury w Krzemieniewie. 

12. Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie sieci 
oświetlenia ulicznego zrealizowanego e roku 2007 w gminie Krzemieniewo. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania błędów w uchwale Nr VI/27/2007 Rady 
Gminy Krzemieniewo z dnia 19 kwietnia 2007 r. w sprawie dokonania zmian  

      w budżecie gminy. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu gminy Krzemieniewo na 2007 r. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Rozwoju Kultury 

Fizycznej i Sportu Powiatu Leszczyńskiego oraz wskazania osób reprezentujących 
Gminę Krzemieniewo we władzach stowarzyszenia. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia prowadzonych przez 
gminę przedszkoli publicznych. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia regulaminu udzielania pomocy materialnej 
dla uczniów. 

18. Odpowiedzi na interpelacje. 

19. Wolne głosy i wnioski 

20.  Zakończenie. 
 
Uwag do proponowanego porządku  obrad  nie zgłoszono, przewodniczący przystąpił 

więc do jego realizacji. 

 
Ad.2. 

Protokół z ostatniej sesji został przyjęty bez uwag. 

Za przyjęciem protokołu z VI sesji Rady Gminy głosowało 14 obecnych radnych, 

przyjęty więc został jednomyślnie. 

 

Ad.3. 

W punkcie zgłaszanie interpelacji głos zabrali : 

1. Radna Maria Kamyczek - poinformowała o niedrożności kanalizacji deszczowej na 

ulicy Wielkopolskiej w Pawłowicach przy posesjach nr 132 i 134. 

2. Radny Andrzej Hofman - zgłosił niebezpieczne koleiny na poboczu drogi przy 

posesji państwa Pawłowskich, oraz zapadniętą kostkę przy moście, na ścieżce rowerowej 

w Drobninie 

3. Radny Radosław Sobecki – prosił o oznakowanie przejść dla pieszych na drogach 

publicznych przy placach zabaw - dla bezpieczeństwa dzieci. 

Ponadto zgłosił niebezpieczną wyrwę w drodze przy posesji nr 14 w Oporówku 

4. Radna Henryka Przybylska– zgłosiła sprawę  ograniczonej widoczności przez 

rosnące wierzby na łące pana Stachowiaka w Belecienie, ponadto prosiła o  oznaczenie 

pierwszeństwa przejazdu na obecnych drogach równorzędnych w miejscowości Stary 

Belęcin i Nowy Belęcin., przy posesji państwa Wyzuj. 

5. Radna Józefa Adamska– prosiła o zamontowanie tablic ogłoszeniowych w 

miejscowościach Oporowo. Oporówko, Lubonia oraz Grabówiec w miejscach najbardziej 

uczęszczanych przez mieszkańców. 

6. Sołtys Zygmunt Słodziński – prosił o informację o przygotowaniach terenu pod 

boisko w Karchowie. 
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7. Sołtys Marta Stiller – zapytała czy gmina będzie zwracała koszty związane z 

utylizacją azbestu. 

 

 

Ad.4. 

Przewodniczący poprosił pana Zastępcę wójta Ryszarda Patelkę o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Krzemieniewo. 

Pan Ryszard Patelka poinformował zebranych, że firma DOMREL ze Szczecina 

zaproponowała postawienie na terenie wsi Mierzejewo, Kociugi, Pawłowice siłowni 

wiatrowych. Podjęcie wymienionej uchwały uruchomi tok działań w zakresie budowy 

elektrowni wiatrowych. Zakończenie procedur wydawania pozwoleń na budowę nastąpi 

pod koniec 2008 r. a  rozpoczęcie budowy przewidywane jest na początek 2009 r.  

Podkreślił przewidywane korzyści dla gminy z podatków od budowli a także dla 

prywatnych rolników, którzy otrzymają odszkodowanie za wyłączenie gruntów rolnych  

z użytkowania rolniczego na czas budowy. 

Radny Piotr Sikorski zapytał czy istnieje możliwość udokumentowania przez Firmę, że 

budowa ta nie będzie miała negatywnego wpływu na środowisko.  

Pan Patelka wyjaśnił, że gmina w powyższej sprawie zwróci się do firmy, aby 

opracowała raport na ten temat. 

Radny Andrzej Hofman, zapytał czy ta uchwała dotyczy tylko sprawy pobudowania 

elektrowni wiatrowych. 

Wójt poinformował, że  uchwała ta  jest podejmowana tylko w sprawie budowy 

elektrowni wiatrowych, i że opłaty związane ze zmianą planu zagospodarowania 

przestrzennego pokrywane są przez zainteresowaną firmę. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych.  

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. 

 
Wójt zaproponował radnym wycofanie się z podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie wsi 

Krzemieniewo dla wprowadzenia terenu usług, obiektów produkcyjnych, składów i 

magazynów. Wyjaśnił, że w ostatnich dniach powstały wątpliwości co do utworzenia 

terenu aktywizacji gospodarczej  na miejscu składowiska odpadów komunalnych, które 

to po zamknięciu wymaga przecież przez wiele lat monitoringu w zakresie oddziaływania 
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na środowisko. Poinformował, że podjęcie uchwały zostanie ponownie zaproponowane w 

terminie późniejszym, po dokonaniu stosownych poprawek . 

Radni przyjęli propozycję wójta i debata nad uchwałą została odłożona na późniejszy 

termin.. 

 

 

Ad.6. 

Kolejną uchwałę przedstawił  zastępca wójta. Wyjaśnił, że uchwała dotyczy sprawy 

wykupu ziemi w Hersztupowie dla celów rekreacyjnych i sportowych pod boisko, dla 

potrzeb wsi. Zgodnie z życzeniem Rady Sołeckiej środki na budowę boiska sportowego 

będą pochodzić z budżetu przeznaczonego na oświetlenie wsi Hersztupowo. 

Radna H.Przybylska zapytała czy w wydatkach  jest przewidziany koszt zakupu działki 

czy także koszt przekształcenia jej na cele inne niż rolnicze.  

Pan Patelka odpowiedział, że jest to V i VI klasa gruntu i w związku z tym nie będzie 

opłat z tytułu wyłącznie jej z produkcji rolniczej. Stwierdził również, że pod boisko 

należałoby wykupić 0,25 ha gruntów zlokalizowanych w najdogodniejszym miejscu, tuż 

przy sali wiejskiej. Jest to grunt prywatny należący do pana Nowackiego. 

Radny Radosław Sobecki zapytał jaki charakter ma mieć to boisko.  

Wójt odpowiedział, że typowo rekreacyjny. 

Ponownie Radna Przybylska zwróciła się z pytaniem jakie środki na ten cel 

przewidziano. Wójt wyjaśnił, że są to środki przewidziane w budżecie na oświetlenie,  

czyli 35 tys. zł. 

Do dyskusji dołączył również sołtys wsi Hersztupowo, pan Mirosław Długi, który 

poinformował, że z nieoficjalnych rozmów przeprowadzonych przez przedstawicieli wsi 

z właścicielem gruntu,  wynikało, że cena za działkę wyniesie ok. 10 tys. zł.  

Wójt kontynuując dodał, że jeżeli właściciel  zażąda bardzo wysokiej ceny za działkę, to 

gmina odstąpi od zakupu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 4  do protokółu. 

 

Ad. 7. 

 W kolejnym punkcie porządku obrad zastępca wójta p. Patelka przedstawił projekt 

uchwały w sprawie programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy w latach 

2007 -2011. 

Wyjaśnił radnym, że obowiązek uchwalenia takiego programu wynika z ustawy o 

ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie kodeksu 

cywilnego.  

Poinformował, że na terenie gminy znajduje się 8 mieszkań o łącznej powierzchni  
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477, 94 cm2, których właścicielem jest gmina. Znajdują się one w 4 budynkach, w 

miejscowościach:  Krzemieniewo, Nowy i Stary Belęcin. 

Przewodniczący poddał treść uchwały pod głosowanie.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie  i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 

 

Ad.8. 

Projekt uchwały w sprawie określenia zasad nabycia zbycia i obciążania nieruchomości 

gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż 3 lata również 

przedstawił zastępca wójta, Pan Patelka. 

Wyjaśnił, że Rada Gminy jest ustawowo zobligowana do podjęcia powyższej uchwały . 

Zasady w niej zawarte dotyczą gospodarowania  nieruchomościami stanowiącymi 

własność gminy. 

Radny J.Stawiński zapytał czy treść § 4 pkt 6 niniejszej uchwały, że „w umowach najmu 

(dzierżawy) należy zamieszczać odpowiednie postanowienia umożliwiające aktualizację 

wysokości czynszu „  daje Radzie możliwość zmiany zasad wysokości czynszu. 

Pan Patelka odpowiedział , że paragraf 4 pkt 6 daje nam możliwość zmiany  zasad najmu 

w ciągu roku., poprzez postanowienia zawarte w umowach indywidualnych.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych na sali radnych .  

Uchwała została przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr 6 do protokółu. 

 

Ad. 9 . 

 

O godz. 1430 na salę obrad wszedł radny Z.Tomiński, który wcześniej usprawiedliwił 

swoje spóźnienie. Od tej pory w obradach uczestniczyło 15 radnych, wobec czego dalsze 

obrady Rady odbywały się w jej pełnym składzie. 

 

Pan Przewodniczący poprosił panią Skarbnik o przedstawienie treści kolejnej uchwały. 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Leszczyńskiemu w roku 2007 . 

Wymieniła zadania inwestycyjne na które gmina Krzemieniewo przeznaczy środki  

z budżetu gminy w wysokości 800 tys. .zł ,  tj.: 

- budowa drogi powiatowej na odcinku Belęcin Nowy – Bojanice ( granica 

Powiatu) – 400 tys. zł,  

- budowa ścieżki rekreacyjnej rowerowo pieszej na odcinku Mierzejewo – 

Drobnin – 200 tys. zł.,  

- zmiana organizacji ruchu w Krzemieniewie wraz z przebudową mostu – 

200tys.  zł. . 
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Poinformowała, że podjęcie tej uchwały spowoduje wywołanie uchwał w Powiecie a 

następnie podpisanie umów w powyższej sprawie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała została przyjęta i stanowi zał. Nr. 7 do protokółu. 

 

Ad. 10. 

 

Projekt uchwały w sprawie wniesienia przez gminę Krzemieniewo wkładów do 

Miejskiego Zakładu Oczyszczania  w Lesznie przedstawiła pani Skarbnik. 

Wyjaśniła , że konieczność wniesienia udziałów do MZO w Lesznie wynika z podpisanej 

umowy o współfinansowaniu inwestycji pn. „Budowa Zakładu Zagospodarowania 

Odpadów na Trzebani”. 

 

Ponieważ pytań co do projektu uchwały nie było, przewodniczący przeprowadził 

głosowanie nad uchwałą. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych.  

Uchwała została przyjęta jednomyślnie i stanowi zał. Nr 8 do niniejszego protokółu. 

 

Ad.11. 

 

W kolejnym punkcie obrad pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego GCK w Krzemieniewie. 

Wyjaśniła, że podjęcie tej uchwały jest wymogiem czysto formalnym, bowiem 

sprawozdanie takie było już wcześniej zatwierdzone przez RIO przy okazji  absolutorium 

udzielonego Wójtowi. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych.  

Uchwała została przyjęta i stanowi zał. Nr 9 do niniejszego protokółu. 

 

Ad.12. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 

na rzecz ENEA w Kościanie sieci oświetlenia ulicznego realizowanego w roku 2007  

w gminie Krzemieniewo. 

Wyjaśniła, że Energetyka uzależniła wyrażenie swej zgody na prowadzenie w roku 

bieżącym inwestycji oświetleniowych w naszej gminie, od nieodpłatnego przekazania jej 

tych inwestycji i dlatego proponuje się Radzie podjęcie niniejszej uchwały.  

Do tego wyjaśnienia Wójt dodał, że w istocie uchwała ta nie zmienia dotychczasowych 

praktyk z lat poprzednich, bo gmina zawsze prowadziła inwestycje na urządzeniach 
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należących już do Energetyki. Ponadto poinformował, że gminie bardziej opłaca się  

przekazywać  sieć na rzecz Energetyki w momencie gdy dotyczy to jeszcze niedużej ilość 

punktów świetlnych; wykonanie samodzielnie przez gminę planowanego zadania (w 

wyniku czego ilość tych punktów znacznie wzrośnie) byłoby dla nas zbyt dużym 

obciążeniem finansowym. 

Radna M. Kamyczek zadała pytanie : jak uregulowano sprawę inwestycji oświetleniowej 

Zrealizowanej w roku ubiegłym w Pawłowicach?  

Wójt odpowiedział, że ta inwestycja również została przekazana nieodpłatnie na rzecz 

ENEA ale wówczas nie było formalnego wymogu podjęcia w tej sprawie uchwały przez 

Radę Gminy. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych , 1 radny wstrzymał się od głosowania. 

Wobec tego uchwała została przyjęta i stanowi zał. Nr  10 do niniejszego protokółu. 

 

Ad.p. 13 

 

Projekt uchwały w sprawie sprostowania błędów w uchwale nr VI/27/2007 Rady Gminy 

Krzemieniewo z dnia 19 kwietnia 2007 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy 

przedstawiła p. Skarbnik. 

Wyjaśniła, że niniejsza uchwała dotyczy sprostowania błędów pisarskich  i 

rachunkowych, które to następnie szczegółowo wymieniła. 

Radni nie podjęli żadnej dyskusji nad uchwałą i przystąpili do jej przegłosowania .  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała stanowi zał. Nr 11 do ninie4jszego protokółu. 

 

Ad. 14. 

Jak poinformowała pani Skarbnik, w związku ze zbliżającym się końcem I półrocza, 

należy podjąć uchwałę w sprawie zmian do budżetu na 2007 r. 

Odczytała treść proponowanej uchwały, po czym nastąpiła dyskusja. 

Radny J.Stawiński stwierdził, że inwestycje drogowe wykonywane z kostki brukowej są 

obecnie tańsze od dróg asfaltowych i czy nie należałoby się zastanowić nad budową dróg 

gminnych tylko z kostki. 

Wójt odpowiadając potwierdził tę opinię i dodał, że jeżeli nadal będzie tak małe 

zainteresowanie oferentów budową dróg z asfaltu  (jak to wynika z ostatnio 

przeprowadzonych przetargów), to rzeczywiście najracjonalniejszym rozwiązaniem 

będzie budowanie  dróg w gminie tylko z kostki brukowej.  

Radny P.Sikorski – zapytał dlaczego jest zmiana w zadaniach na kąpielisku w Górznie. 

Skarbnik odpowiedziała, że środki te przeznacza się na zakup drewna na pomost. 
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Radny Tomiński – zwrócił uwagę na fakt przekazania środków na Stowarzyszenie 

Rozwoju Kultury Fizycznej i Sportu Powiatu Leszczyńskiego. Ponieważ w porządku 

obrad w kolejnym punkcie ma być podjęta uchwała w tym zakresie, zaproponował, aby w 

pierwszej kolejności omówić wspomnianą uchwałę i przegłosować ją, a następnie wrócić 

do głosowania nad uchwalą w sprawie zmian do budżetu. 

Radni zgodzili się z propozycją radnego Tomińskiego i przystąpili do omawiania 

uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Rozwoju Kultury Fizycznej i 

Sportu. 

 

Ad. 15. 

 

Uchwałę w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Rozwoju Kultury Fizycznej i Sportu 

Powiatu Leszczyńskiego oraz wskazania osób reprezentujących gminę Krzemieniewo we 

władzach stowarzyszenia przedstawił Wójt. 

Wyjaśnił znaczenie podjęcia tej uchwały, tłumacząc, że wiąże się ona z inicjatywą 

pozyskiwania środków na wspólne realizacje inwestycji dotyczących budowy sal 

sportowych i gimnastycznych przez Starostwo Powiatowe i gminy. Pan Wójt 

poinformował radnych o tym, że przekazał Staroście Powiatu Leszczyńskiego informacje 

o tym, że  w przyszłym roku, w grudniu, chcemy oddać do użytku salę gimnastyczną przy 

szkole w Nowym Belęcinie.  

Podzielił się również myślą o tym, że byłoby wskazane przystąpienie do Stowarzyszenia, 

bo wtedy jest większe prawdopodobieństwo pozyskania środków z zewnątrz. Wójt 

wyjaśnił, że kwota 12 tys. zł, która miałaby być przekazana na Stowarzyszenie dotyczy 

przygotowania wniosku, dokumentacji i projektu.  

Stwierdził również, że jeżeli do listopada br. nic się nie wyjaśni w tej sprawie, to po 

prostu będziemy realizować inwestycję w Belecinie z własnych środków budżetowych.  

Wójt dodał, że gdybyśmy sami starali się o te pieniądze,  to wydatki z budżetu byłyby z 

pewnością wyższe i musielibyśmy przeznaczyć  na ten cel nie 12 tys. zł, ale co najmniej  

ok. 35 tys. zł. Stwierdził ponadto, że decyzja o przystąpieniu do Stowarzyszenia należy 

wyłącznie do Rady Gminy. Powiedział też, że choć są wątpliwości w tej sprawie, to 

jednak podjęcie uchwały uważa za uzasadnione - chociażby z tego względu, że w ten 

sposób nie zaprzepaścimy realnej szansy na pozyskanie pieniędzy ze środków unijnych.  

Radny Tomiński, zapytał co proponuje Powiat, poza programem budowy sal 

gimnastycznych, inicjując powstanie  Stowarzyszenia. Poprosił też o przedstawienie 

projektu Statutu Stowarzyszenia, żałując, że radni nie otrzymali Statutu przed sesją. 

Wójt odpowiedział, że projekt statutu był opracowany już wcześniej, ale do tej pory 

wójtowie i burmistrzowie korygowali jego treść, bo wiele punktów było nie do przyjęcia. 
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Wójt przedstawił treść poprawionego projektu statutu, po czym skomentował, że te 

wszystkie założenia statutowe mogą nie przekonywać radnych, bo też do końca nie 

przekonują jego samego, ale jeżeli  byłaby to jedyna szansa pozyskania pieniędzy, to 

warto jednak przystąpić do Stowarzyszenia. 

Radna M.Kamyczek zapytała, kto jest głównym inicjatorem powołania Stowarzyszenia, i 

czy jakakolwiek gmina w Powiecie jest zainteresowana tym Stowarzyszeniem, bo gmina 

Krzemieniewo ma już wybudowane dwie sale sportowe. 

Wójt odpowiedział, że inicjatorem powołania Stowarzyszenia jest Starostwo. Gminy 

sąsiednie są zainteresowane wspólnym budowaniem sal gimnastycznych, natomiast nie są 

zainteresowani poprzednią inicjatywą dotyczącą wspólnej budowy boisk. 

Radni H.Przybylska i J. Stawiński zapytali,  czy Starostwo będzie właścicielem tych sal. 

Wójt odpowiedział, że tak, przez 5 lat.  

W dalszej części Wójt kontynuował, że możemy wystąpić ze Stowarzyszenia na etapie 

zakończenia dokumentacji i w dalszym ciągu realizować zadanie z własnych środków.,  

a 12 tys, zł. wpłacone do Stowarzyszenia, pokryje koszty dokumentacji. 

Radni pytali też o wymiary sal gimnastycznych, przewidziane w opracowywanych przez 

Starostwo Powiatowe dokumentacjach.  

Wójt odpowiedział, że proponowana wielkość sal wynosi 24 x 12 m, i że jest to wielkość 

wystarczająca także w odniesieniu do naszych potrzeb dotyczących planowanej sali przy 

szkole w Belęcinie. 

Radny J.Stawiński zapytał, czy powierzchnia sali nie będzie zbyt mała.  

Wójt odpowiedział, że jego zdaniem taka powierzchnia jest zupełnie wystarczająca, i że 

gdybyśmy sami ją budowali, to sala ta na pewno też miałaby taką powierzchnię. 

Ponieważ innych pytań do zaproponowanej uchwały nie zgłoszono, przewodniczący 

obrad przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, przeciwny był 1 radny, 3 radnych 

wstrzymało się od głosowania. 

Uchwała została przyjęta i stanowi zał. Nr 12 do niniejszego protokółu. 

 

Następnie zgodnie z propozycją radnego Tomińskiego przystąpiono do przegłosowania 

uchwały w sprawie zmian do budżetu gminy na 2007 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych , 1 radny był przeciwny. 

Uchwała została przyjęta i stanowi zał. Nr 13 do niniejszego protokółu. 

 

Ad.p. 16  

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia prowadzonych przez gminę 

przedszkoli publicznych przedstawił p. Wójt. 
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Radna A.Wunsz zapytała dlaczego w Przedszkolu w Krzemieniewie jest maksymalna 

stawka  45 zł, a w przedszkolach w Pawłowicach i Garzynie  tylko 20 zł. 

Wójt odpowiedział, że o ustaleniu maksymalnej stawki opłaty za świadczenia 

zdecydował czas pobytu dzieci w przedszkolu i koszty wyżywienia. 

Radny Sikorski zaproponował, aby ustalić równe stawki maksymalne dla wszystkich 

przedszkoli.  

Rada Wunsz również dołączyła się to tej propozycji i opowiedziała się za jednolitą 

stawką maksymalną, ponieważ  realna stawka opłaty i tak będzie wynikać z kalkulacji 

zrobionej przez Dyrektorów przedszkoli. 

Przewodniczący zaproponował, aby przegłosować wniosek formalny w sprawie 

wyrównania maksymalnej stawki. 

Radni wniosek przegłosowali następująco : za było 14 radnych, 1 wstrzymał się od 

głosowania. 

Projekt uchwały został zmieniony i przewodniczący przeprowadził głosowanie nad 

uchwałą. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od 

głosowania. 

Uchwała została przyjęta i stanowi zał. Nr 14 do protokółu. 

 

Ad. p. 17 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia regulaminu udzielania pomocy materialnej dla 

uczniów również przedstawił pan Wójt. 

Wyjaśnił, że w uchwale zaproponowano wprowadzenie zwrotu kosztów za zakup 

jednolitych strojów szkolnych (mundurków); zwiększono też kryterium dochodowe do 

otrzymania stypendium z 316 zł na 351 zł.. 

Radna Wunsz zapytała o znaczenie sformułowania zawartego w uchwale: „ inne dowody 

zakupu rzeczy..” 

Wójt odpowiedział, że przez to sformułowanie stworzona jest możliwość, że jako dowód 

zakupu rzeczy można by było przedstawić np. umowę kupna sprzedaży pomocy 

naukowych, czy książek szkolnych, albo dowód dokonania wpłaty na olimpiadę 

naukową. 

Innych uwag nie zgłoszono, przeprowadzono więc głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych 

Uchwała została przyjęta i stanowi zał. Nr 15 do protokóły. 

 

Ad. 18. 

 

Na zgłoszone interpelacje  wójt gminy Andrzej Pietrula odpowiedział następująco : 
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- w sprawie niedrożności kanalizacji deszczowej  na ul. Wielkopolskiej w Pawłowicach 

-  zawiadomimy odpowiednie służby w celu usunięcia usterki, 

- w sprawie usunięcia wyrwy na poboczu oraz naprawę zapadłej kostki na ścieżce 

rowerowej w Drobninie poinformował, że usterki te będą usuwane przez grupę 

remontowo-budowlaną przy Urzędzie Gminy. 

- w sprawie barku widoczności spowodowane przez wierzby w Belęcinie - zwrócimy 

się do właściciela o usunięcie gałęzi. 

- w sprawie ulic równorzędnych w Belęcinie - wystąpimy z wnioskiem do Zarządu 

Dróg Powiatowych, aby ustosunkowali się do problemu. 

- w sprawie boiska w Krachowie - jesteśmy na etapie szukania innego miejsca pod 

boisko, ponieważ wskazane miejsce nie jest właściwe i byłoby bardzo trudne do 

uporządkowania, 

- co do zwrotu kosztów utylizacji azbestu wójt poinformował, że z jego rozmów i 

dyskusji z wójtami i burmistrzami gmin sąsiednich wynika m.in. obawa, że 

mieszkańcy mogą być nierówno traktowani w dostępie do przewidzianych na ten cel  

środków z Ochrony Środowiska. W tym roku nie przewiduje się zwrotu kosztów za 

utylizację azbestu. Dodał, że w przyszłości konieczna będzie także wymiana rur 

azbestowych w sieci wodociągowej na terenie gminy i Urząd Gminy także będzie 

zabiegał o pozyskanie zwrotu kosztów poniesionych na ten cel. 

- w sprawie przejść dla pieszych przy placach zabaw - wystąpimy z wnioskiem do 

Zarządu Dróg Powiatowych. 

 

Ad..p 19. 

 

- W wolnych głosach i wnioskach radny Z.Tomiński zapytał, czy zostały naprawione 

zniszczone elementy wyposażenia boiska w Pawłowicach. Sygnalizował ponownie o 

konieczności uporządkowania poboczy przy drogach, prosił o wyczyszczenie 

oklejonych przystanków autobusowych, a także o przedstawienie kryteriów podziału 

środków na sport. 

- Radny P.Sikorski  prosił, aby na placach zabaw naprawić połamane elementy a nie 

tylko malować już istniejące. Zapytał również o sprawę sprzedaży w Garzynie 

mieszkań, które gmina przejęła od Agencji Rolnej Skarbu Państwa. 

- Wójt odpowiedział, iż na czyszczenie poboczy dróg  Zarząd Dróg Powiatowych nie 

ma środków. Podzielił pogląd, że przystanki autobusowe nie wyglądają najlepiej i 

dodał, że Urząd będzie się starał zatrudnić osobę na umowę zlecenie lub na roboty 

publiczne z Urzędu Pracy i powierzy jej umycie i oczyszczenie przystanków. 

- Na boisku w Pawłowicach trwają obecnie prace związane z naprawami i 

przygotowaniem go do Powiatowych Zawodów Strażackich. 
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- Ze sprzedaży mieszkań musimy się wycofać, ponieważ sprzedając je przed upływem 

10 lat musielibyśmy ponieść bardzo wysokie koszty na rzecz Agencji Rolnej Skarbu 

Państwa. 

 

- Przewodniczący Rady przypomniał o zapoczątkowanym przez radnych poprzedniej 

kadencji, zwyczajowym już, fundowaniu przez radnych na zakończenie roku 

szkolnego, nagrody pieniężnej dla najlepszego absolwenta gimnazjum. Podziękował 

radnym za zebranie również i w tym roku przeznaczonej na ten cel kwoty 500 zł. 

Poinformował, że zdobywcą tej nagrody radnych jest uczeń Bartosz Walkowiak - 

absolwent gimnazjum w Drobninie. Przewodniczący poinformował także, że 

laureatem podobnej nagrody ufundowanej przez pana wójta został w tym roku uczeń 

Krzysztof Nalepka – absolwent gimnazjum w Pawłowicach.  

Przewodniczący dodał także, że w związku z tym, iż w tym roku po raz pierwszy 

absolwenci opuszczają nowe, trzecie w gminie, gimnazjum w Nowym Belęcinie, 

zaistniała naturalna poniekąd potrzeba ufundowania podobnej nagrody także dla  

najlepszego absolwenta tego gimnazjum. Tę nagrodę postanowiło ufundować 

kierownictwo Urzędu Gminy. Otrzyma ją uczennica-absolwentka Katarzyna 

Nowacka  

 

- Radny Tomiński poinformował Radę, że postanowił od 1 stycznia 2007 r, 

przekazywać środki z diet uzyskanych za posiedzenia Komisji Infrastruktury 

Społecznej na cele charytatywne; prosił o przyłączenie się do tej inicjatywy innych 

kolegów i koleżanek radnych. 

 

- Wójt poinformował radnych, że w Gostyniu działa Fundusz Poręczeń Kredytowych.  

Fundusz ten zwrócił się z propozycją do Gminy Krzemieniewo, aby przekazała swoje 

udziały w celu stworzenia w przyszłości możliwości zaciągania kredytów przez 

małych przedsiębiorców z terenu naszej gminy.  

Fundusz będzie poręczał tylko tym mieszkańcom, których gminy weszły z udziałami 

do Funduszu. Wójt zapytał Radę, czy zaakceptowałaby wejście z udziałami do 

Funduszu np. w przyszłym roku i tym samym stworzyła możliwości skorzystania z 

kredytów małym przedsiębiorcom z naszej gminy. Dodał, że na życzenie radnych, 

szczegółowych informacji w tej sprawie chętnie udzieli sam Prezes Funduszu 

Poręczeń Kredytowych. 

- Ponadto wójt poinformował, iż otrzymał informację o możliwości współpracy naszej 

gminy z gminą na Ukrainie. Poprosił radnych o przemyślenie ewentualnego podjęcia 

w przyszłości współpracy z Ukrainą . 
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- Poinformował też radnych, iż do Urzędu Marszałkowskiego skierowaliśmy wnioski o 

pozyskanie środków na budowę zaplanowanych na 2007 r dróg i chodników (ostatnie 

4 przetargi). 

 

- Wójt poinformował radnych o zamiarze postawienia wigwamu nad jeziorem w 

Górznie. Drewno i teren na wigwam pozyskamy od Nadleśnictwa Karczma Borowa, 

ze strony gminy będą zabezpieczone środki na robociznę. 

 

- Radny Jacek Stawiński  prosił o rozważenie możliwości  wydania zezwolenia na 

sprzedaż  w Górznie piwa podczas Wianków – przy plaży,  bliżej jeziora. 

- Wójt odpowiedział, że jest temu przeciwny – wydanie takiego pozwolenia byłoby 

sprzeczne z obowiązującym, uchwalonym przez Radę Gminy regulaminem 

dotyczącym zasad i ilości punktów sprzedaży alkoholu na terenie gminy. 

Organizatorem Wianków jest Gmina i zwłaszcza ona nie powinna czynić odstępstw 

od założeń tego regulaminu. 

- Sołtys wsi Franciszek Kaczmarek zgłosił konieczność naprawy uszkodzonej jezdni 

(niebezpieczna wyrwa) na drodze z Krzemieniewa do Oporówka. 

 

Ad. p. 20.  

Innych spraw nie poruszano. Przewodniczący podziękował zebranym  za przybycie   

i zamknął obrady. 

 
 

Protokółowała: 
 Przewodniczący 

Rady Gminy w Krzemieniewie 
 
 
 

(Longina Szulc)  ( Stanisław Osięgłowski) 
 

 
 
 


